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§ 62 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
 
§ 63 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes. 
 
 
§ 64 Val av protokolljusterare 
 
Till justerare utsågs Liselotte Eriksson. 
Till sekreterare utsågs Marina Wesström. 
 
 
§ 65 Föregående protokoll 
 
Protokoll från 2022-11-14 godkänns och läggs till handlingarna. 
 
 
§ 66 Redogörelse ekonomi 
 
Vid utgången av november har Finsam Degerfors-Karlskoga förbrukat 5 220 tkr av årets 
budget (exkl. ESF-projektet Språka i samverkan), detta innebär ett överskott på 278 tkr i 
förhållande till periodens budget. Riktvärdet för perioden är 92% av årsbudgeten och utfallet 
är 87% av årsbudgeten. 
 
Coachingteamets utfall vid utgången av november är ett överskott på 214 tkr i jämförelse 
med periodens budget. Överskottet beror på att kostnaderna för coacher samt 
arbetsträningsplatser och aktiviteter inte varit linjära under året. Under november och 
december är det en coach färre än budgeterat, till följd av detta sätts Coachingteamets 
helårsprognos till ett överskott på 100 tkr. 
Strukturella insatser har vid november månads utgång ett överskott på 24 tkr i jämförelse 
med periodens budget, detta överskott beror på lägre kostnader än budgeterat för mässor och 
föreläsningar. 
Kansliet har ett överskott i jämförelse med periodens budget vid utgången av november, detta 
ligger på 40 tkr och beror på lägre lönekostnader än budgeterat. 
 
ESF-projektet Språka i samverkan är nu avslutat och projektet lämnar ett överskott på 462 tkr 
överskottet beror framför allt på att kringkostnaderna i projektet har varit låga. 
 
Helårsprognosen för förbundet sätts till ett överskott på 562 tkr.  
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§ 67 Redogörelse strukturövergripande insatser 
 
Det har varit slutkonferens för ESF-projektet Arena för alla som Folkhögskolan i Karlskoga 
har haft. Detta projekt har haft lite samarbete med Språka i samverkan då båda projekten vänt 
sig till nyanlända med sammansatt problematik. 
 
Psykiatriveckan har genomförts, det var ca 100 deltagare i nya Folketshus Karlskoga. 
Föreläsning hölls på temat Hjärnkoll på kommunikation med Christina Haugsöen. 
 
Det har varit styrgruppsmöte i CROSS där arbetet med Karlskogamodellen fortgår. 
 
NNS har haft möte, detta sker numera 1 gång i månaden via webben. Det var 30 förbund som 
deltog.  
 
Statens utsedda revisor KPMG har bytas då tidigare revisor Nils Nordqvist har bytt jobb. Mari 
har haft telefonmöte med den nya revisor Lycke Amanda Gustavsson. Granskningen av 2022 
kommer att ske den 16 februari 2023. 
 
ESI nätverket (Effektiv samverkan integration) som är utmynnat ur Jobblinjen i Karlskoga har 
haft möte. Slutrapporten för jobblinjen pågår. 5% målet att alla förvaltningar i Karlskoga 
Kommun ska ta emot praktikanter motsvarande 5% av sin personal har uppnåtts i 3 av 6 
förvaltningar. Stadsmissionen kommer att etablera sig i Karlskoga med hjälp av projektmedel 
från Länsstyrelsen. 
 
Samordningsförbundet har blivit kontaktat av Renate Minas som är lärare och forskare vid 
Stockholms universitet på Institutionen för socialt arbete. Hon håller på att skrivas en ansökan 
om medel till ett forskningsprojekt om arbetet med långvarigt ekonomiskt bistånd i olika 
regioner i Sverige. I vissa delar av Sverige visar ju just nu på en exceptionell boom när det 
gäller efterfrågan efter arbetskraft, det är även ett gynnsamt läge för människor som befinner 
sig långt från arbetsmarknaden. Konsekvenser (möjligheter och hinder) av denna situation vill 
forskarna undersöka och jämföra med en annan region där arbetsmarknadsförutsättningar inte 
är lika gynnsamma. Om detta projekt blir av kommer Finsam Degerfors-Karlskoga att vara en 
del i studien tillsammans med SOFINT och ett samordningsförbund i Luleå.  
 
Konferensen Att öka upptäckten av våld genomfördes av NNS 7 december med ca 100 
deltagare. Mari var arrangör i sitt uppdrag som samordnare mot våld i nära relationer på NNS, 
hon var även moderator och öppningstalade. David Toresson från Göteborg talade om 
Islandsmodellen som har syfte att förenkla mellan myndigheter. Sara Skog Wall Fil.dr i 
psykologi vid högskolan i Gävle pratade om eftervåld, alltså det våld man utsätts för efter 
man har lämnat en relation. Zandra Kanakaris som har startat upp ungarelationer.se och 
Ellencentret pratade om killars våld mot tjejer. Konferensen var en del i Våld i närarelationer-
projektet som startade som en pilot 2019 med 7 samordningsförbund och nu är det 40 förbund 
som ställer de specifika frågorna om våld i närarelationer. 
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Den 7/12 var det medlemsmöte på NNS där Mari och Kristina var med. Där fastställdes 
verksamhetsinriktningen: NNS ska vara en politisk arena, kunskapsutbyte mellan förbunden, 
jobba med kommunikation, uppföljning och analys samt stärka administration och ekonomi. 
Det är 67 samordningsförbund som är med i NNS och ca 15 förbund som inte är med. 
 
 
§ 68 Redogörelse individinriktade insatser/ESF-projekt 
 
Coachingteamet har haft totalt 219 inskriva deltagare i år av dessa är 125 kvinnor och 94 
män. Fördelningen mellan kommunerna är 20% folkbokförda i Degerfors och 80% i 
Karlskoga. Det är nu 166 individer inskrivna (95 kvinnor och 71 män). Under året har 53 
avslutats (30 kvinnor och 23 män) av dessa har 21 personer avslutats mot egen försörjning. 
 
Indikatormätningen har genomförts och 160 svar har kommit in från pågående och avslutade 
deltagare samt parter och personal. 
 
Det är just nu rotation på coacher i teamet, en har slutat och två kommer sluta inom kort samt 
att ytterligare en coach är deltidssjukskriven för tillfället. Det är på gång in 2 nya coacher där 
en person är klar och en är så gott som klar. När dessa två är på plats är coacherna fulltaliga 
med 6 heltider. 
 
Om SUS har det kommit information från Försäkringskassan, senaste rapporteringsdatum är 
den 21 januari för verksamheten och 9 mars för ekonomi. Det nya systemet Uppföljning 
Finsam kommer under våren och fram till det är igång kommer det skickas ut mallar som ska 
fyllas i manuellt.  
 
Studiespåret avslutas i december, projektet har omfattat 47 deltagare (32 kvinnor och 15 
män). Just nu är det 28 inskrivna och av dessa studerar 21 och får aktivt studiestöd. Mari som 
administrerar projektet har varje månad samlat projektgruppen för att skicka in en gemensam 
rapport till ESF, på detta sätt har alla i gruppen fått avstämning av projektet löpande i alla 
delar. Ulrika Höök-Hansson som är projektledare kommer gå tillbaka till skolförvaltningen 
när projektet är slut.  
 
Övrigt ESF-projekt 
BIP och VTA – Inom BIP har nu utbildningarna genomförts av coacherna i coachingteamet 
och personal från Degerfors och Karlskoga kommun. Utbildningarna gjordes i grupp och i 
efterhand har grupper med konstellationer med andra organisationer skapats. Det är totalt 263 
personer som har utbildats från 6 olika förbund och på kick-off möten har 307 personer 
deltagit. Det har varit avstämningsmöte mellan förbundschefterna och projektledarna. Det har 
gjorts en ansökan till ESF om fortsatt projekt men det fick avslag men projektet har fått 1 
månads förlängning till april 2023. 
 
En ny ansökan till ESF som kallas Inkluderingslyftet håller på att skrivas, även det är kopplat 
till flera samordningsförbund där Centrala Östergötland är drivande. Denna projektansökan 
innefattar följande områden: BIP (reflexiv praxis), VTA (vägen till arbetsgivarna), MI 
(motiverande samtal), Upptäcka våld i nära relationer, ESFs Horisontella principer, Design 
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(tjänstelogik och användarinvolvering), Dataliteracitet (datamognad, AI, kunskapsorienterat 
arbetssätt) och Processtöd. 
 
Inre driv avslutas nu i december, projektet har haft 59 deltagare (34 män och 25 kvinnor). 
17% gått mot anställning efter avslut och 13% mot studier. Avtalet med Trainstation som 
Karlskoga kommun har upphör 31 december då avtalsperioden är slut. Mötesplats Kupolen 
kommer att finnas kvar och ses fortfarande som en viktig arena för målgruppen som varit med 
i ESF-projektet. 
 
Projektansökan En metod 1 000 vägar ut fick avslag eftersom det var för likt kommunens 
uppdrag men de uppmuntrade till en ny liknande ansökan vid nästa utlysning som kommer i 
februari eller mars 2023. Statistik från SCB: Arbetsläget i Karlskoga (20-64 åringar) är att av 
10 976 inrikesfödda är 282 arbetslösa (2,6%) medans av 2 156 utrikesfödda är 717 arbetslösa 
(33%).  
 
 
§ 69 Inkommande handlingar 
 
Från Försäkringskassan 17/11 – slutlig medeltilldelningen för 2023, en minskning med totalt 
14 tkr mot den preliminära tilldelningen. 
 
Från försäkringskassan – information om övergången från SUS till Uppföljning Finsam. 
 
Brev och mailkorrespondens med Renate Minas om forskningsprojekt. 
 
Från Arbetsförmedlingen – information om att deras nya instruktioner träder i kraft 1 
december. Denna innebär bland annat mer samarbete med kommunerna. 
 
Från hyresvärden – indexhöjning på hyran inför 2023 är nästan 11%, det innebär en ökning på 
35 tkr för coachingteamets lokal och 5 tkr för kansliet. 
 
Från AME i Storfors – Mari har blivit kontaktad av Magnus Sörenskog om samarbete. 
 
 
§ 70 Jämställdhet/jämlikhet/genus 
 
NNS våldskonferens har genomförts med flera deltagare från styrelsen närvarande.  
 
Nu är det 329 som har svarat på våld i närarelationer-projektet, det är 73% som har svarat jag 
på en eller flera frågor om våldsutsatthet och det är endast 6 har valt att inte svara. 
 
 
§ 71 Reflektion dagens möte 
 
Mycket och intressant information på mötet, det märks att förbundet lever och levererar. Ett 
förslag inför nya styrelsen är att ordna en lathund med alla förkortningar som förekommer 
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inom samordningsförbundet så att det är lättare för dem att sättas sig in alla delar av 
förbundet. 
 
 
§ 72 Övriga frågor 
 
Angående avtal mellan samordningsförbundet och huvudmannen för coachingteamet som 
togs upp på förra styrelsemötet har denna process börjat att arbetas med. Men hela den 
förtydligade processen kommer vara klar först till nästa år.  
 
Angående representation till styrelsen nu vid ny mandatperiod ska de politiska 
representanterna från Regionen och kommunerna så ska dessa sitta i fullmäktige och för 
kommunerna ska den ena representanten komma från socialnämnden och den andra från 
kommunstyrelsen. 
 
 
Mötet Avslutas 
Nästa styrelsemöte 7 februari kl 9-12. 


